
Dobrý den, 

se zpožděním bych vám ráda poděkovala za možnost zúčastnit se vaší úžasné konference! I 
díky vám a všem zúčastněným jsem získala mnoho informací a inspirace a v Marks and 
Spencer tak může vzniknout program Marks and Start, který se bude zaměřovat na pomoc 
dětem z dětských domovů při získávání první pracovní zkušenosti. 
 
Já sice ze společnosti odcházím, ale ještě před odchodem se mi podařilo dát dohromady 
koncepci, s kterou budou moji kolegové dále pracovat. Pokud jde o načasování, kolegové 
budou potřebovat nějaký čas na seznámení se s obsahem, doladění detailů, interní komunikaci 
a další drobnosti, které je před zahájením třeba provést. Zároveň jsou v procesu poměrně 
velké změny, takže toho aktuálně mají opravdu hodně „na stole“. Příští kvartál (tedy Q1 
2018) by snad měl být dostatečný k dokončení všeho potřebného, ale záleží i na dalších 
okolnostech. 
 
Vím ale, že jste v kontaktu s mnoha dětskými domovy, proto mi přijde smysluplné vás 
všechny propojit. I kdyby nebyl prostor pro spolupráci na tomto programu, určitě se kolegové 
rádi zapojí do další vlny „Mimo domov festivalu“, případně mohou, stejně jako vloni, 
realizovat nějakou sladkou (nebo jinak dobrou) odměnu pro vaše účastníky. 

Díky za váš čas, cenné rady a informace. Moc ráda jsem vás poznala a přeji vám i Mimo 
domov mnoho úspěchů. 

 Mějte se moc krásně a třeba někdy zase na viděnou! 

 Ivana Cvejnová 
HR Manager MARKS a SPENCER 

  

 


